

ဈေးပိုဆံ့ခါဝ်, ဂေၤဂျူမံးသးလဝ်းဂံးလဝ်းဆးတံးလးဂဝ်.ဝင်းသုခ်,လံးဂူဆးလိုင်းတံး

ဝဆးထီ 03/03/2016

မွမ်ပဆီးခုတ်းခမ်း ခတ်းလုံသိုဝ်.လွင်းတိတ်,ယီဆ်ဂူဆးဝါဆးလိုင်းတုမ်.တိုဝ်.လျးဂွင်.သါဆးခီလိဆ် ခုတ်းခမ်း ဆးလိုင်း တံးပွတ်းကွက်,

ဂေၤဂျူမံးသးလဝ်းဂံးလဝ်းဆးတံးလးဂဝ်.ဝင်းသုခ်,လံးဂူဆးလိုင်းတံးတိုဆးသေ.သွမ်း လွင်းမွမ်ပဆီး ခုတ်းခမ်းခပ် ဂျူ တိုဝ်.တၢင်းသိုဝ်.ဂံးဂူဆးဝါဆးလိုင်းထူပးလျးဂွင်.သါဆးခီလိဆ်ခုတ်းခမ်း ဆးလိုင်းတံးပွတ်းကွက်,တိတ်,ယီဆ် တံးဆးတီ; တေဂျူတၢင်းတွပ်,သးတံးဆး ငမးပဆီးခိုဆးတၢမ်ခေၤတုဂ်းယွဆးဂူဆးဝါဆးကဆ်တုဂ်းယွဆးဂံးဂိုတ်းဂါဆ် ခုတ်းခမ်းသေ ငမးပဆီးခိုဆးတီ;လိဆ်ဂံးဆးလိုင်းလုဂ် သုမ်းယွဆး.ဂါဆ် ခုတ်းခမ်း။

ဂူဆးဝါဆးဆးဂံးလူင် ဆးလးဝင်းတးခီလိဂ်း လံးဂျူပ.ထူပးလျးလွင်းတုမ်.တိုဝ်.ယွဆး.ဂါဆ်ခုတ်းခမ်းဂိုမ်းဂွမ်း လွံခမ်းမး ခၢင်းတၢင်းလမ်သိပ်ပီ။ သံးမးဆမ်.ဂါဆ် ဆမ်.လုံ.ကဆ်ဂူဆးဝါဆးလံးပိုင်ကိုင်မးဆမ်.ဂေၤလံး ထုဂ်,ကိုတ်,တဆ်လး ပိဆ်ခီလိဆ်ဂွင်.သါဆး သးယးဆး (ဂွင်.သါဆးဂံးဂိုတ်းတု,သတ်းလးဂူဆး) သေ တံးလိဆ်ဂံးဆးမွက် 300 ကေၤဂါးဆံ. တိုဆးဝးကမ်,လၢင်းလုံ.ဟုဂ်,သွမ်းသင်လံးယဝ်.။ မိုဝ်းဆးလိုင်းဂျူလံး 2014 ဆမ်.ဂေၤ ပိုဝ်းတု,ပီဆ်ဂါဆ် တုမ်.တွပ်, ပဆ်ကဆ်ဂူဆးဝါဆးလံးတံးတၢင်း,လိဂ်းထိုင်လိုင်ဆမ်.ဆံသေ ဟွင်းလူင်ဟုဂ်,ခုတ်းမိုင်ဂုးလးပု,မံ. လံးကံးပဝ်း လံးလိ သင်,ဂံးဂိုတ်းဂါဆ်ခုတ်းခမ်း ဂုလ်းဂါးခေၤလိသင်, လိုင်ဆမ်.လံးထုဂ်,လူင်ပွင်လိုင်ဆေ,ပျီ,တေၤ,ကမ်ပိတ်းသေ ဂါဆ် ခုတ်း ခမ်းတိုဂ်.သိုဝ်,ခုတ်းထိုင်မိုဝ်းလိဂ်။

မိုဝ်းဝဆးထီ 28/02/2016 ဆံ.မီးဂူတ်.ဂါးမွင်မွမ်ပဆီးခုတ်းခမ်း လံးသံ.ပိဝ်းယေး၊ သူလ်,တွင်, လးလွံခမ်းလူင် ခပ်သီ,လမ်း ဂုတ်းမးဆးဝါဆးဆးဂံးလူင်သေ ဂုင်.ကပ်ဂူဆးဝါဆးမွက် 30 ဂေၤဂျူ,တံးဝင်းတးခီလိဂ်း ပိုဝ်းတု, ဂျူ,ကပ်ငိုဆးဂါး သးတံးဆး လွင်းတံးလိဆ်ဂံးဆးလိုင်းလံးထုဂ်,ခီလိဆ်ဂါဆ်ခုတ်းခမ်း ထူမ်ပိတ်းလးလုဂ်လိုင် ဆမ်.။ မွမ်ပဆီး ခပ် ပဆ် ငိုဆးလးတု, 7 ကေၤဂါး 12,000 ဝါတ်,တေၤ,ဆိုင်းကေၤဂါး။ ခပ်ပဆ်ဂုမ်းမဆးဝး တေပဆ်ထိုင် 3 လါဆ်.ဝါတ်, တု,တၢင်း ဝါဆးဆံ။

လွင်းတု,တေဂုပ်.ငိုဆးဂါးသးတံးဆးဆံ. ဟုးယု,ဂူဆးလူင်ဝါဆး(ပု,ဂေၤ) လးဂူဆးဝါဆးဆးဂံးလူင်မၢင်လိုင် ကမ်,လံး ဂုပ်.ဂျူ.လးကမ်,မီးခေၤတုဂ်းလူင်းလွမ်းသင်၊ ကဆ်ဆံ.တိုဆးဂုဆ် လိုင်လိုင်ဝးပီဆ်ဂါဆ်ဂျူတၢင်း ဂိုတ်းဂံးဂူဆး ဝါဆး လိုင်း သါဆ်ခတ်းတိတ်,ယီဆ်တေၤ,ဂါဆ်ခုတ်းခမ်းခပ်ဆမ်.ယဝ်.။

ဂူဆးဝါဆးဆးဂံးလူင်ဂေၤ.ဆိုင်းလၢတ်းဝး “ မွမ်ပဆီးခပ်ဆံ.ကပ်ခီလိဆ်ထုဂ်,သု,ဆးဂုဝ်း ထုဂ်,ယဝ်. ထုဂ်,ထိုင် လိုင် မိုဝ်းကွမ်တၢင်းဂွမ်,။ ဂုဝ်းတေဂိုတ်းဂိုဝ်ဂုပ်.ငိုဆးကဆ်တိုဆးတေယု.ပိတ်းလၢတ်းပါဆ်ဂုဝ်း ဆမ်.လံး” ဝးဆံ။

ဂၢၢ်ခၢ်တၢ်ခမ်းတၢ်လွံခမ်းခံ. ချးမးတၢ်ဒုတိယ, ပီ 2015 သေ ယင်းမီးခွမ်းပခီမ့်, လိုဝ်း သျှါခင်းသုဂ်, လီ, ခံခမ်းမးခတ်း ထီဝ်း။ ကွင်းတၢ်ဂၢၢ်ခၢ်တၢ်ခမ်းထိုဝ်းခံ. သိုဝ်းမၢ်ခင်းလုမ်းကၢ်ယိုဝ်းလုင်းသၢမ်လၢဝ်းအး ကၢယု 54 ဂေ.ခိုင်း ကၢ်ခိုခိမ်းမိုဝ်း လီဝ်းဂီၢ်ခင်းပၢ်တၢ်တူလုင်းလုင်းဂၢၢ်ခၢ်ပိုခိမ်းတၢ်ခိမ်းတၢ် မိုဝ်းဝၢ်းထီ 13//10/2015 ခခိမ်းကၢ်ဂျုမံ, လုမ်းဝံ။

ထိုဝ်းမိုဝ်းပီးခွင်း. လုင်းသၢမ် ဂျုတၢ်ခင်းကၢ်လုင်းသိုဝ်းမၢ်ခင်းကၢ်ယိုဝ်းလုင်းသၢမ်ခခိမ်းယု။ ဂၢၢ်ထွမ်, ဝိခိမ်း လုင်းလၢဝ်းခိမ်း လုမ်းတြးခခိမ်းလံးဒုတိယ, ဂီတၢ်ဂျု, မိုဝ်းဝၢ်းထီ 14/01/2016 ပီခိမ်းပွၢ်ကွၢ်တၢ်ခင်းသုတ်း တၢ်ခိမ်း လုမ်းတြးတၢ်ခိမ်းလီဝ်း။ သိုဝ်း မၢ်ခင်းသၢမ်ဂေ.ယွမ်းဂုပ်.ဝးလံးယိုဝ်း ဂုလုမ်းဂး တွပ်, လၢတၢ်ဝးဂွပ်, ထုဂ်, ဗဟံ, ဂုခိမ်းဝၢ်ခိမ်းယိုဝ်းခိမ်းခံ။ တၢ်ခိမ်းမၢ်ခင်း လုင်း သၢမ် ငလးဂုခိမ်းဝၢ်ခိမ်းကမ်းမီး ဂွင်းဂၢ်, သၢမ် ခပ်ကွၢ်ခိမ်းပံလုင်းလွံခိမ်းသေ ပီခိမ်းဗဟံ, လုမ်းယိုဝ်းသ့, ခခိမ်းဂုလုမ်းယဝ်။ ဂီဝ်, ဂၢ်ခိမ်း လုင်းလၢဝ်း ဂၢၢ်ခိမ်းလုမ်းခိမ်းလံး(လုမ်းတြး)ခိမ်း. ယင်းပံ, လံးဗဟံ/ခတ်.ဝၢ်ခိမ်းမၢ်ခင်းထီဝ်း ဝးတေခိမ်း ဒုတိယ, မိုဝ်း လု။

ဂေ.ဂၢ်ခိမ်းသၢမ်လဝ်းဂီၢ်ခိမ်းလဝ်းအးငလး ဂၢ်.ဝၢ်ခိမ်းသုခိမ်းလံးဂုခိမ်းလုင်းတၢ်ခိမ်းခး တုဂ်ခိမ်းထိုင်လုင်းပွင်လုင်းမ့်, ကၢ်ခိမ်း NLD ခခိမ်းကွင်း, သၢမ်ခင်းသုဂျီ, ခပ်ကွၢ်ခိမ်းဂျုခိမ်းခိမ်း ဂျုခိမ်း. တိုဝ်းလုင်းပိုင်ဗဟံတၢ်ခိမ်း ပိုင်တၢ်ခိမ်းမုခိမ်း. ငမး လီဝ်းလံး ငလးပိုင် တၢ်ခိမ်းလုင်း ပိုင်ကၢ်ခိမ်းပျီ, တေ, ဂုခိမ်းဂမ်ကၢ်ခိမ်း, တၢ်ခိမ်းလီဝ်းဂေ.လီဝ်းသေပခိမ်းကၢ်ခိမ်း, ပခိမ်းခၢ်.ခတ်းခမ်းခိမ်းပိုခိမ်းတၢ်ခိမ်း ဂုခိမ်းဂီၢ်ခိမ်း မိုဝ်းခပ်ယု, သၢမ်ခိမ်း.သုတ်းဝံးခိမ်း.ယဝ်။

ဂၢ်ခိမ်းသိုဝ်း, တွင်းထၢမ်

ခခိမ်းလုမ်း + 95 (0)9-492-571-94 / +95 (0)926-421-3703 (တၢ်ခိမ်း မၢ်ခိမ်း)

လံးခိမ်းမ့်, +66 (0) 94-638-6759 (ကၢ်ခိမ်းဂီၢ်ခိမ်း မၢ်ခိမ်း)

လံးဂေ.သီဝ် +66 (0) 62- 941-9600 (ကၢ်ခိမ်းဂီၢ်ခိမ်း တၢ်ခိမ်း)